
 

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kungälvs Simsällskap  
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Föredragningslista årsmöte  

Datum: 2021-04-25  

Tid: Kl. 18.00   

Plats: Digitalt via Teams  

 

Dagordning   

§ 1 Mötets öppnande  

§ 2 Frågan om mötets behöriga utlysande  

§ 3 Fastställande av dagordningen   

§ 4a Val av ordförande för mötet   

§ 4b Val av sekreterare för mötet   

§ 5 Val av två medlemmar att jämte ordföranden justera protokollet   

§ 6 Styrelsens berättelse  

§ 7 Revisorernas berättelse   

§ 8 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen omfattar  

§ 9 Val av föreningens, tillika styrelsens, ordförande för en tid av ett år   

§ 10 Val av styrelseledamöter   

§ 11 Val av styrelsesuppleanter   

§ 12 Val av revisor   

§ 13 Val av ledamöter till valberedningen   

§ 14 Fastställande av nästa års medlemsavgifter   

§ 15 Inkomna motioner till årsmötet   

§ 17 Övriga frågor inte till beslut   

§ 18 Mötets avslutande   

  

  

 

 

 

  

  



Styrelsens sammansättning 2020  

 

Styrelsens ledamöter har varit:   

• Thomas Arvidsson - ordförande 

• Johan Hildesson - vice ordförande 

• Ossian Arvidsson - kassör 

• Lars Axelsson - ledamot 

• Maria Framme – ledamot  

 

Suppleanter: 

• Sofia Öberg 

• Ida Svensson 

• Jonas Niklasson - sekreterare 

 

Revisor: 

• Maria Mattisson 

 

Valberedning: 

• Susanne Pettersson 

• Lena Skoglund 

 

 

   

  

  

  

  

  

  

  

 

  

 



 Kungälvs Simsällskaps Vision & Värdegrund   

Vår vision är att Kungälvs Simsällskap ska vara en attraktiv förening där alla känner glädje 

och gemenskap oavsett ambitionsnivå. Föreningen ska hålla god kvalitet gällande kompetens 

och kontinuitet i såväl bredd- som tävlingsverksamhet. Detta innebär för Kungälvs 

Simsällskap: utbildade tränare, instruktörer samt ledare med förmågan att möta varje individ 

på dess nivå såväl idrottsligt som socialt.   

Glädje & Hälsa  

Kungälvs Simsällskap är en förening där vi tillsammans verkar för en känsla av gemenskap, 

samhörighet och glädje som en viktig del av simidrotten. Vi vill därtill skapa förståelse för en 

hälsosam livsstil där vi respekterar varandras olikheter utan fördomar och diskriminering.   

Tydlighet  
Kungälvs Simsällskap håller sina medlemmar informerade om den verksamhet föreningen 

bedriver. Informationen ska vara lättillgänglig och delges våra medlemmar på lika villkor.  

Tydligt ledarskap ska genomsyra föreningen där ansvarsområden, uppdrag och roller 

respekteras. Lyhördhet och transparens ska genomsyra kommunikationen mellan föreningens 

medlemmar.  

Delaktighet & Engagemang  

Kungälvs Simsällskap välkomnar alla att bli medlemmar och engagera sig i vad som främjar 

en god föreningskultur och därtill verka för en miljö som främjar dialog, delaktighet och 

öppenhet i alla led.  

Utveckling  
Föreningens ledning ska ges möjlighet att hålla sig uppdaterad om utvecklingen inom 

simidrotten, såväl på lokal som på nationell nivå. Ledare ska ges förutsättningar att utvecklas i 

sin ledarroll för att kunna bedriva god sim- utbildning för våra aktiva.  Individen skall 

bemötas med respekt för dennes önskan till utveckling mot uppsatta mål. Då uppföljning och 

utvärdering i dialog med ledaren blir en naturlig del i processen.  

  

  

  

  

  

  

  

 

  

 

  



Verksamhetsberättelse 2020 

Inledning  
2020 har med anledning av covid-19 pandemin varit ett utmanande år i klubbens historia. 

Trots detta har vi lyckats att upprätthålla stora delar av verksamheten och är efter 

omständigheterna nöjda med utfallet. Positivt är att föreningen lyckades med målsättning att 

förvärva en lägenhet på Mallorca för glädje och nytta till föreningens medlemmar.  

  

Styrelsen  
Styrelsen har haft följande styrelsemöten sedan förra årsmötet (inkl. det konstituerande).  

Ansvarsområdena har varit: 

 

• Thomas Arvidsson - ordförande 

• Johan Hildesson - simkommitté, sponsring  

• Ossian Arvidsson - kassör 

• Lars Axelsson – personal 

• Maria Framme, Klubbmästare 

• Sofia Öberg – evenemang 

• Ida Svensson – evenemang  

• Jonas Niklasson - sekreterare 

 

Under 2020 har stort arbete ägnats åt att i möjligaste mån upprätthålla verksamheten utifrån 

de restriktioner som året har medfört. Arbetet har till största delen lyckats bra och såväl 

medlemsantalet och ekonomin har kunnat bibehållas väl. 

 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

 

 



Kansli  
Kansliet arbetar kontinuerligt med att upprätthålla god service gentemot våra medlemmar och 

stor del av arbetet har likt tidigare handlat om kontakt med föräldrar avseende barn i vår 

breddverksamhet/simskolan samt tävlingsverksamheten.  

  

Personal  
Under hösten började slutade Annika Hurtig sin tjänst och ersattes av Therese Rosén som 

breddansvarige. Som heltidsanställd Chefstränare har föreningen Martin Isaksson samt Anton 

Arvidsson som halvtidsanställd ungdomstränare. Som klubbchef verkar Dennis Fredriksson 

på deltid.  

 

Verksamhet  
Under 2020 försvann en del av verksamheten pga restriktionerna kring Covid-19. Trots detta 

lyckades föreningen upprätthålla en stor del av verksamheten under året, men sista kvartalet 

blev det tyvärr inte möjligt att bedriva stora delar av breddverksamheten och all verksamhet 

över gymnasieålder  

Vi arrangerade lovsimskola under sommaren samt stora delar av året även 

integrationsverksamhet vilket vi fick ett ekonomiskt stöd av kommunen för att bedriva 

simskola för ensamkommande pojkar och flickor. 

  

Utbildningar  
Med anledning av restriktionerna kunde endast interna utbildningar hållas för våra 

instruktörer.  

 

Simskola   
Föreningens tre-terminssystem, 3 perioder á 9 ggr fungerade fram till det påtvingade stoppet 

sista kvartalet mycket bra.  

 

Träning & Tävling  
I tävlingsgrupperna A-D har vi under 2020 haft totalt drygt 120 simmare, 14 simmare i 

Masters och 108 simmare i medleygrupperna. Verksamheten har trots det utmanande året 

utvecklats väl under Martins ledning. 

 

Läger    
På grund av restriktionerna fick årets lägerverksamhet ställas in.  

 



Tävlingar    
På grund av restriktionerna fick största delen av årets tävlingsverksamhet ställas in.  

 

Ekonomi  
Verksamhetsåret 2020 har sammantaget varit ett mycket utmamande år för föreningen men 

trots det lyckades vi hålla en ekonomi med ett litet överskott tack vare vår stabila organisation 

kring den ekonomiska kontinuerliga uppföljningen.  

Under året förvärvades en lägenhet på Mallorca för föreningens medlemmar att använda. 

Detta ser vi som ett led i föreningens arbete att utveckla attraktion för föreningen samt 

medlemsvård.  


